
Årsmöte Stöttingfjällets FVO 2024-05-19 13:00-14.30 
Uttermangården, Norrbäck 

§ 1 Årsmötet öppnas  

Annika Nordenstam hälsar välkommen och förklarar årsmötet öppnat. 

§ 2 Val av ordförande för årsmötet 

Sture Arvidsson väljs till mötesordförande. 

§ 3 Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
Lars Svedberg och Tore Mannberg väljs till protokolljusterare och rösträknare. 

§ 4 Val av sekreterare på stämman 
Henrik Nordenstam väljs till sekreterare för årsmötet. 

§ 5 Anteckning av närvarande medlemmar och ombud  
Närvarande vid mötet antecknas på särskild närvarolista som bifogas till protokollet. 
Protokollsbilagan tas bort från den digitala versionen som publiceras på hemsidan. Orsaken 
till detta är gällande bestämmelser enligt GDPR. 

§ 6 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs med tillägg om tre övriga frågor som hanteras vid den punkten. 

§ 7 Fråga om kallelse till stämman skett stadgeenligt 
Årsmötet finner att kallelse skett enligt stadgarna. Styrelsen har valt att kalla genom 
annonsering i Annonsbladet och via hemsidan och Facebook. 

§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse  
Verksamhetsberättelsen som finns kopierad till mötesdeltagarna föredras av Annika 
Nordenstam. Sammanfattningsvis informeras om det pågående projektet med att undanröja 
vandringshinder i Vitstarrbäcken. Vidare informeras om årets fisketävling där intäkterna 
skänktes till Vinlidens intresseförening inför nybygge av samlingslokal efter branden. 

Årsmötet fastställer verksamhetsberättelsen. 

§ 9 Fråga om fastställande av balans- och resultaträkning 
Annika föredrar balans och resultaträkningen som fastställs.  

§ 10 Revisorernas berättelser 
Mötesordföranden föredrar revisionsberättelsen som godkänns och läggs till handlingarna. 

§ 11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  

§ 12 Fråga om att fastställa årets verksamhetsplan och budget 
Annika föredrar föreningens verksamhetsplan och budget. Årsmötet föreslår att kommande 
stöttingfjällsnapp ska arrangeras på Alsträsket. Styrelsen kommer att undersöka 
förutsättningarna för detta och utreda eventuellt krav på tillstånd då delar av området ligger 
inom naturreservatet. Verksamhetsplan och budget fastställs.  



§ 13 Fastställande av fiskekortsavgifter och stughyra av Alsträskkojan 
Årsmötet beslutar att avgifterna för fiskekort och hyra av Alsträsskojan ska vara 
oförändrade. 

§ 14 Val av ordförande i styrelsen  
Annika Nordenstam väljs som ordförande på ett år. 

§ 15 Val av övriga ledamöter och suppleanter i styrelsen 
Efter årsmötets beslut antecknas styrelsens sammansättning enligt följande: 

Göran Berggren 2 år (nyval) 
Stefan Lygdman 2 år omval 
Christer Abramsson (suppleant) 2 år (nyval)  

Thomas Nordenstam  1 år kvar 
Henrik Nordenstam 1 år kvar 
Lars Svedberg  1 år kvar 
Elin Magnusson 1 år kvar 

Merit Arvidsson och Maria Örn avgår som styrelseledamöter och de tackas för sina insatser. 

§ 16 Val av revisor och suppleant  
Till revisorer väljs Jens Arnfjell Njaita och Lars Wendel. Till suppleant väljs Sture Arvidsson.  

§ 17 Tillsättande av valberedning 
Årsmötet uppdrar åt styrelsen att utse ny valberedning. Thomas Nordenstam föreslår att 
byaföreningarna ska vara behjälpliga med att utse valberedning och att frågan därmed 
samordnas med övriga föreningar i området. Styrelsen tar med sig detta i arbetet. 

§ 18 Övriga frågor 

- Byte av trumma i Vitstarrbäcken 
Lennart Magnusson tar upp frågan om genomförandet av byte av vägtrumman vid 
Vitstarrbäcken och hur hantering av restavfall ska ske. Det antecknas att det i 
dagsläget pågår upphandling om restaurering av vägen och samråd ska ske med den 
entreprenör som vinner upphandlingen. Förhoppningsvis kan vi samarbeta för att på 
bästa sätt lösa de frågor som uppstår.  

- Utökning av fiskevårdsområdet 
Christer Abramsson tar upp frågan om utökning av fiskevårdsområdet. I första hand 
skulle det kunna röra sig om norra Saddijaure men även delar av Risträsk skulle vara 
intressanta objekt. Styrelsen ges i uppdrag att undersöka detta närmare. 

- Information om projekt att restaurera delar av Örån 
Annika informerar om att föreningen blivit kontaktad av Länsstyrelsen med fråga om 
vi vill stå bakom ett projekt att återställa delar av Örån. Föreningen styrelsen får i 
uppdrag att besluta å föreningens räkning gällande projektet med Länsstyrelsen i 
Örån efter att ha samlat mer information. 



§ 19 Mötet avslutas

Norrbäck 2024-05-19 

__________________________ __________________________ 

Ordförande  Sekreterare  

Annika Nordenstam Henrik Nordenstam 

__________________________ __________________________ 

Protokolljusterare Protokolljusterare 

Lars Svedberg Tore Mannberg 


